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kuryr 31. srpna 2023

Vyplývá to ze soudního řízení. První úmrtí na COVID
byla plně očkována osoba!

infokuryr.cz/n/2023/08/31/vyplyva-to-ze-soudniho-rizeni-prvni-umrti-na-covid-byla-plne-ockovana-osoba

První úmrtí na COVID byla plně očkována, ukazují australské
státní záznamy

Uprostřed soudního případu vzneseného skupinou lékařů
zpochybňujících mandáty vlády Queenslandu ohledně očkování proti
COVID-19 záznamy odhalily, že první úmrtí v australském státě se
týkala lidí, kteří byli plně očkovaní.

Seznam prvních 183 úmrtí na COVID-19 v tomto státě od začátku
pandemie 13. března 2020 do 27. ledna 2022, který poskytl nejvyšší
představitel státu Queensland v čestném prohlášení, ukazuje
úřadům již v lednu V roce 2022 to bylo známo, že vakcíny nezabrání
úmrtím.

Seznam ukazuje, že prvními lokálně získanými úmrtími na COVID-
19 byli 80letý a 30letý muž, kteří oba dostali dvě dávky vakcíny v
prosinci 2021 a v lednu 2022.
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Zatímco Queensland zaznamenal sedm úmrtí na počátku pandemie,
tato byla získána mimo stát a před zahájením zavedení vakcíny.

Hranice Queenslandu se otevřely v prosinci 2021 poté, co bylo
očkováno 80 procent obyvatel státu. K 31. prosinci 2021 bylo plně
proočkovaných téměř 90 procent populace starších 16 let.

Předpisy Queensland pro pracoviště

Žaloba podaná proti státu usiluje o zrušení politiky ze září 2021,
která vyžaduje, aby pracovníci ve veřejných zdravotnických
zařízeních a zařízeních pro seniory byli očkováni proti COVID-19.

Jeden odborník na případ, psychiatr Peter Parry, uvedl, že za tři
desetiletí své profesionální kariéry nikdy nečelil disciplinárnímu
řízení.

„Vystudoval jsem lékařskou fakultu před 40 lety a za celou tu dobu
na mě nebyla podána jediná stížnost žádné lékařské komisi nebo
AHPRA,“ řekl.

Důvod, proč odmítl vakcíny proti COVID-19, byl ten, že to „nejsou
normální vakcíny“.

„Doufáme, že soudci, kteří předkládají důkazy a svědectví
Nejvyššímu soudu, se na důkazy podívají a rozhodnou v náš
prospěch. Pokud bude žaloba úspěšná, mnoho zkušených sester a
lékařů by se mohlo vrátit, aby podpořili přetížený systém veřejného
zdravotnictví v Queenslandu,“ dodal.

Kromě nucených pracovních příkazů premiérka Annastacia
Palazczuková zakázala neočkovaným přístup ke službám a
svobodám, jako jsou nemocnice, zařízení pro invalidy, péče o
seniory, knihovny a restaurace.

Vláda Queenslandu uvedla, že to bylo kvůli bezpečnosti obyvatel
Queenslandu a vyžaduje doklad o očkování.

Zprávy ke snížení vážných nemocí se posouvají
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V roce 2021 vláda Queenslandu původně uzavřela státní hranice a
vyzvala obyvatele, aby se nechali očkovat proti COVID-19. Chtěla
znovu otevřít hranice, jakmile bude 80 procent populace očkováno,
aby zastavila šíření viru a ochránila zranitelné občany.

Když se však po dosažení cíle znovu otevřely hranice, případy
COVID-19 se zvýšily, místo aby klesaly. Když se ukázalo, že vakcíny
nemohou zcela zabránit infekci nebo přenosu, těžiště informační
kampaně se přesunulo na účinnost vakcín při snižování závažných
onemocnění a úmrtí.

V současné době musí být většina zdravotnických pracovníků v
Queenslandu stále povinna být očkována proti COVID-19, aby byla
zajištěna bezpečnost personálu, pacientů, návštěvníků a široké
veřejnosti.

„Ohromující přínosy očkování proti COVID-19 nadále převažují nad
potenciálními riziky, což je podpořeno obrovským množstvím
bezpečnostních údajů založených na miliardách dávek po celém
světě,“ uvedl mluvčí TGA v e-mailu pro The Epoch Times.

Společnost Pfizer odmítá obavy ohledně mandátů k očkování

Zprávy o úmrtích následují po parlamentním vyšetřování mandátů
COVID-19, kde australští šéfové Pfizer Australia uvedli, že očkovací
mandáty nutily Australany nechat se očkovat proti COVID-19 a
tvrdili, že mají na výběr.

Před šetřením australského Senátu ohledně předpisů o očkování
proti COVID-19 řekl lékařský ředitel společnosti Pfizer Australia
Dr. Krishan Thiru a Dr. Brian Hewitt, vedoucí regulačních věd ve
společnosti Pfizer, odmítl obavy senátorů, že Australané byli nuceni
nechat se očkovat vakcínou COVID-19.

“Pevně   věřím, že nikdo nebyl nucen se nechat očkovat,” řekl
Dr. Thiru.
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„Požadavky na očkování jsou stanoveny vládami a zdravotnickými
úřady. Věřím, že každý dostal možnost nechat se očkovat nebo
ne. Nemyslím si, že by někdo byl nucen se nechat očkovat.”

Na otázku, zda si myslí, že Australané v zemích s vysokými
požadavky na očkování – jako je Západní Austrálie nebo Victoria –
nejsou nuceni se nechat očkovat, i když se bez očkování nemohou
uživit, Dr. Hewitt, že si nemyslí, že předpisy nutí lidi nechat se
očkovat.

„Očkovací předpisy určují vlády a orgány veřejného
zdraví. Nemyslím si, že předpisy nutí lidi se nechat očkovat,“ řekl.

 
 


